
CBCOC One-Day Mission Trip –

Tijuana On May 6, 2017



a

Team of 25 people from four different churches serving our God.
來自四個不同教會的25人團隊服事我們的神



Rice, beans, and canned goods were donated and collected to give to the poor. 

收集捐贈的大米, 豆類和罐頭等,分給貧窮



Pastor Tony and others who pray every day at 6 am in our church encouraged us 

as we prepared to leave.梁牧師和其他人每天早晨6點在教會為我們
禱告,鼓勵我們,同樣出發前代禱



It took us a little under 2 hours to get to Centro Shalom church in 
Tijuana.我們花了2個小時才到達蒂華納的 Centro Shalom 教堂。



Once we arrived at the church, we prepared meals and all the 
food to be donated. 我們一到教堂，馬上準備午餐和所有要分
發的捐贈食物。



Many children were waiting to meet us and to play games.
許多孩子正等待我們並一起玩遊戲。



Crafts were provided for the children.
為孩子們準備了手工藝



Blankets were distributed.  
毯子被分發



Lunch was served as well as all the donated goods.  
分派午餐還有所有的捐贈物品



Medical help and care was provided to those that were sick.  
向那些生病的人提供醫療幫助和照料。



Most importantly, the Gospel Good News was shared to the 
adults and to the children.  
最重要的是，分享福音給成年人和孩子們。



This trip was a wonderful opportunity for families to serve the 
poor and bring glory to God together.  
這是一個很好的機會一家人一起，服事窮人, 歸榮耀於神。



Age, culture or language aren’t barriers in sharing the love 
of God to others!  
年齡，文化或語言在分享上帝的愛時並不是障礙！



Please join us for our next trip on October 7.   Passports and a 
caring heart for the lost are all you need! 請加入我們下一次的行
程-10月7日。護照和一個關愛的心是你需要有的！


